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Burgerinitiatiefgroep “Het Beter Bruggenplan Aduard – Dorkwerd”

Gemeente Zuidhorn wil Het Beter Bruggenplan als reëel alternatief onderzocht zien

De nieuwe raad van de gemeente Zuidhorn wil nu ook dat Het Beter Bruggen Plan als een 
reëel alternatief door de provincie wordt onderzocht en in de afwegingen wordt betrokken. 
Over het resultaat van deze nieuwe afweging wil Zuidhorn dat de bevolking wordt 
geïnformeerd. De gemeente Zuidhorn wil geen aparte beslissingen per brug meer, zoals eerder 
het plan was. Zij wil een samenhangende en gelijktijdig besluit over de bruggen bij Aduard en 
Dorkwerd.
Een hiertoe strekkende motie was ingediend door GroenLinks en werd door alle raadsleden, 
waaronder ook de betrokken wethouder, gesteund.
De strijd voor Het Beter Bruggenplan startte op 1 maart kort voor de verkiezingen van de 
gemeenteraad. Gisteravond was het eerste belangrijke succes daar: steun door de gemeente.

Verheugd over deze steun worden dezelfde vragen op 11 april aan de provincie gesteld: 
1 onderzoek de mogelijkheden tot realisatie van Het Beter Bruggenplan, 
2 maak op transparante wijze een nieuwe betere afweging, 
3 communiceer beter met de bevolking (betrek ons daartoe in de verder procedure)
4 neem geen losse besluiten op onderdelen als de brug bij Aduard, maar bezie de 

gevolgen van het geheel, over de termijn dat de bruggen mee moeten.
Op 11 april komen leden van de Provinciale Staten om 19.30 uur naar Aduard om in De 
Meeden naar de bevolking en belanghebbende luisteren. 

Toelichting:
Als alle bruggen over het verbrede Van Starkenborghkanaal moeten ook de bruggen in 
Aduard en bij Dorkwerd worden vervangen door langere en hogere bruggen. De ambtelijke 
voorbereiding leek klaar voor een besluit dezer dagen om deze bruggen op de zelfde plaats 
weer door beweegbare autobruggen te vervangen. 
De bevolking van Aduard, Dorkwerd en de nabijgelegen Reitdiepwijk van Groningen ziet 
meer in Het Beter Bruggen Plan van de gelijknamige burgerinitiatiefgroep: twee fietsbruggen 
op de plaats van de oude bruggen en één vaste autobrug er tussen in. Het doorgaande verkeer 
van en naar de stad kan dan over de nieuw aan te leggen rondweg om Aduard langs het 
Aduarderdiep.  Daarmee zouden in één klap de verkeersproblemen (overlast, veiligheid, files 
en overlast) in Aduard, Dorkwerd en de Reitdiepwijk opgelost worden. Problemen, die bij 
realisatie van het ambtelijk plan, in de komende 50 jaar dat de bruggen mee moeten, niet meer 
goed op te lossen zouden zijn.
Verdere informatie: www.dorkwerd.nl of telefonisch: 06-15035593 (Reinoud Bon)

Tekst van de unaniem aangenomen motie:
De raad van de gemeente Zuidhorn in vergadering bijeen op maandag 3 april 2006,
kennis genomen hebbend 
van de uitnodiging voor de bijeenkomst van de Statencommissie met bewoners en 
belanghebbenden over de bruggen bij Aduard en Dorkwerd op 11 april 2006,
overwegend dat

http://www.dorkwerd.nl/


• het van belang is dat ook de mogelijkheden tot realisatie van het Beter Bruggen Plan 
nader worden onderzocht en dat het beter Bruggenplan als een  reëel alternatief in de 
afwegingen en in de  informatie aan de bevolking wordt betrokken,

draagt het College van Burgemeester en Wethouders op
zo spoedig mogelijk met het College van Gedeputeerde Staten in overleg te treden om het 
Beter Bruggen Plan bij de planvorming en informatieronde te betrekken en te komen tot een 
samenhangende en gelijktijdige besluitvorming m.b.t. de bruggen bij Aduard en Dorkwerd
en over het resultaat van dit overleg de raad te informeren
en gaat over tot de orde van de dag.
Fractie van GroenLinks:
Klaas-Wybo van der Hoek, Jan de Vries, Henk Bakker.
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